



## Pay with Points Max Restaurant list

agnes b agens b cafe agens b cafe

agnes b DÉLICES. agnes b DÉLICES.

Boutique Bars Iron Fairies Iron Fairies

Maggie Choo's Maggie Choo's

The Mixing Room The Mixing Room

Cafe Deco Group AIRSIDE Cafe AIRSIDE Cafe

AIRSIDE Pâtisserie AIRSIDE Pâtisserie

ANJU Modern Korean ANJU Modern Korean

Bamboo Thai Bamboo Thai

Bistro Hoi An Bistro Hoi An

Cafe Deco Pizzeria Cafe Deco Pizzeria

Chatime Chatime

Dim Sum Bar 點一龍

Duan Chun Zhen 段純貞牛肉麵

Kyoto Katsugyu 京都勝牛

nana's green tea nana's green tea

pho.dle.bar pho.dle.bar

Smokehouse Bar & Grill Smokehouse Bar & Grill

Stormies Stormies

<sup>\*</sup>Shop with Points participating merchant – For purchase made at the merchant's online shop, you can use your Membership Rewards points to pay or part-pay for the transactions at the rate of 240 points per HK\$1 via the SafeKey authentication window during checkout. <u>Terms and Conditions</u> apply.

<sup>\*</sup> Shop with Points 參與商戶 - 於商戶的網上商店消費結賬時,透過 SafeKey 驗證以 240 美國運通積分兌換





Takeroku Ramen 竹麓拉麵

TOKYO DOLCI TOKYO DOLCI

tonic tonic

Uogashi Nihonichi 魚がし日本一

LKF Concepts Aria Italian Aria Italian

蘭桂坊集團 BACI Trattoria & Bar BACI Trattoria & Bar

FUMI Japanese Cuisine FUMI 日本料理

Kyoto Joe Kyoto Joe

Porterhouse Seafood & Steak Porterhouse Seafood & Steak

Tokio Joe Tokio Joe

Maxim's #bistrocity 城中館子

美心集團 &btR &btR

&YOU &YOU

818 The Seafood /\—渔八

arome Bakery 東海堂

Be My Goose 鵝鹵宮

Butahage 豚丼のぶたはげ

Café Landmark Café Landmark

Can Lah Can Lah

can.teen can.teen

chapter chapter

Chiuchow Garden 潮庭

<sup>\*</sup>Shop with Points participating merchant – For purchase made at the merchant's online shop, you can use your Membership Rewards points to pay or part-pay for the transactions at the rate of 240 points per HK\$1 via the SafeKey authentication window during checkout. <u>Terms and Conditions</u> apply.

<sup>\*</sup> Shop with Points 參與商戶 - 於商戶的網上商店消費結賬時,透過 SafeKey 驗證以 240 美國運通積分兌換





Chiuchow Garden + 潮江春

Cova

Deli-O Deli-O

Duck Victoria 城中鴨子

Genki Sushi 元気寿司

**Gogyo** 五行

Homebake Homebake

Hong Kong Day 香港地

Ippudo — 風堂

Jade Garden 翠園

JASMINE 八月花

Kagura 燒肉火蔵

kikusan 吉谷舍

Lawry's The Prime Rib Lawry's The Prime Rib

Maxim's Cakes 美心西餅

Maxim's Food2 Maxim's Food2

Maxim's Freshly Baked 美心現場烘焙店

Maxim's MX 美心 MX

Maxim's Palace 美心皇宮

MC Duck 美中·鴨子

METRO TONKOTSU BASE METRO 豚骨 BASE

<sup>\*</sup>Shop with Points participating merchant – For purchase made at the merchant's online shop, you can use your Membership Rewards points to pay or part-pay for the transactions at the rate of 240 points per HK\$1 via the SafeKey authentication window during checkout. <u>Terms and Conditions</u> apply.

<sup>\*</sup> Shop with Points 參與商戶 – 於商戶的網上商店消費結賬時,透過 SafeKey 驗證以 240 美國運通積分兌換 HK\$1,抵銷全數或部分金額。受條款及細則約束





MINH & KOK 明谷

MUSES MUSES

MX On-Site Bakery 美心烘焙所

Nakame No Teppen 中目黑

Obihiro Hageten 帯広はげ天

Paper Stone Bakery Paper Stone Bakery

Peking Garden 北京樓

POP N GRILL POP N GRILL

Port Spot 葡點

sen-ryo 千面

Serenade 映月樓

Shake Shack Shake Shack

Shanghai Garden 紫玉蘭

simplylife simplylife

Starbucks 星巴克咖啡

THAI BASIL THAI BASIL

The Cheesecake Factory 芝樂坊餐廳

The Square 翠玉軒

Uoharu 魚治

Uo-show 魚尚

Urban Bakery Urban Bakery

URBAN Café URBAN Café

wellwell wellwell

Wildfire Wildfire

<sup>\*</sup>Shop with Points participating merchant – For purchase made at the merchant's online shop, you can use your Membership Rewards points to pay or part-pay for the transactions at the rate of 240 points per HK\$1 via the SafeKey authentication window during checkout. <u>Terms and Conditions</u> apply.

<sup>\*</sup> Shop with Points 參與商戶 - 於商戶的網上商店消費結賬時,透過 SafeKey 驗證以 240 美國運通積分兌換





Yakiniku Ishidaya 燒肉石田屋

Yakiniku Like 燒肉 LIKE

Miramar Cuisine Cuisine 國金軒

美麗華 CHINESOLOGY 唐述

Mue Mue Mue Mue Mue

Tsui Hang Village 翠亨邨

S&S Hospitality ALTO BAR & GRILL ALTO BAR & GRILL

Bombay Dreams Bombay Dreams

Bombay Dreams To-Go Bombay Dreams To-Go

BOTICARIO Bar & Grill Boticario Bar and Grill

BOUCHON Bistro Français BOUCHON Bistro Français

BRAZA Brazilian Churrascaria BRAZA Brazilian Churrascaria

Dragonfly Dragonfly

Harbourside Grill Harbourside Grill

SPIGA SPIGA

TANGO Argentinian Steakhouse TANGO Argentinian Steakhouse

Others Amber Amber

其他 Ami Ami

Arbor Arbor

Cardinal Point Cardinal Point

<sup>\*</sup>Shop with Points participating merchant – For purchase made at the merchant's online shop, you can use your Membership Rewards points to pay or part-pay for the transactions at the rate of 240 points per HK\$1 via the SafeKey authentication window during checkout. <u>Terms and Conditions</u> apply.

<sup>\*</sup> Shop with Points 參與商戶 - 於商戶的網上商店消費結賬時,透過 SafeKey 驗證以 240 美國運通積分兌換





Castellana Restaurant Castellana Restaurant

Cristal Room by Anne-Sophie Pic Cristal Room by Anne-Sophie Pic

Corner 90 Corner 90

Dalloyau Dalloyau

Duddell'e 都爹利會館

Feuille Feuille

<u>foodpanda</u> <u>foodpanda</u>

Hansik Goo Hansik Goo

iza'bis by city'super iza'bis by city'super

Kaen Teppanyaki Kaen Teppanyaki

KFC 肯德基

La Rambla La Rambla

Leela Leela

Louise Louise

MANDARIN GRILL + BAR 文華扒房 + 酒吧

MO Bar MO Bar

MONO MONO

Nagamoto

NOI

Nove Chinese Kitchen 九号館

OZONE OZONE

PHD PHD

Pizza Hut Pizza Hut

Pizza Express Pizza Express

<sup>\*</sup>Shop with Points participating merchant – For purchase made at the merchant's online shop, you can use your Membership Rewards points to pay or part-pay for the transactions at the rate of 240 points per HK\$1 via the SafeKey authentication window during checkout. <u>Terms and Conditions</u> apply.

<sup>\*</sup> Shop with Points 參與商戶 - 於商戶的網上商店消費結賬時,透過 SafeKey 驗證以 240 美國運通積分兌換





REX Wine & Grill REX Wine & Grill

Somm Somm

Sushi Hisayoshi 鮨央泰

Sushi Mamoru Sushi Mamoru

Testina Testina

The Merchants The Merchants

Tin Lung Heen 天龍軒

Venédia Grand Venédia Grand

Wagyumafia Wagyumafia

Whey Whey

Ying Jee Club <br/>
營致會館

Heichinrou 聘珍樓

Metropol Restaurant 名都酒樓

<sup>\*</sup>Shop with Points participating merchant – For purchase made at the merchant's online shop, you can use your Membership Rewards points to pay or part-pay for the transactions at the rate of 240 points per HK\$1 via the SafeKey authentication window during checkout. <u>Terms and Conditions</u> apply.

<sup>\*</sup> Shop with Points 參與商戶 – 於商戶的網上商店消費結賬時,透過 SafeKey 驗證以 240 美國運通積分兌換 HK\$1,抵銷全數或部分金額。受條款及細則約束